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Geacht College, 

De PvdA-fractie verzoekt u om schriftelijke beantwoording van onderstaande vragen conform artikel 
38 van het Reglement van Orde. 

In het Haarlems Dagblad van 15 augustus jl. was in een artikel van Dimitri Walbeek te lezen dat het 
aantal kinderen op de wachtlijst voor peuterspeelzalen in Haarlem in een jaar tijd verdrievoudigd is. 

De PvdA maakt zich zorgen over deze toename en stelt u hierover de volgende vragen: 

1) Kunt u bevestigen dat er inderdaad sprake is van een (drievoudige) toename van het aantal 
kinderen op de wachtlijst voor de peuterspeelzalen? 

2) Zo ja, wat zijn de redenen van deze toename? 

3) Kunt de (eventuele) wachtlijsten uitsplitsen naar wijken of stadsdelen en kunt u ook 
aangeven bij welke peuterspeelzalen de wachtlijsten het grootst zijn? 

4) Herkent u de in het artikel genoemde verschuiving van de vraag naar kinderopvang naar 
peuterspeelzalen, wat voor gevolgen heeft deze verschuiving voor het aanbod en kan de 
gemeente iets doen om bijvoorbeeld samenwerking tussen kinderopvang en het 
peuterspeelzaalwerk te stimuleren? 

5) Haarlem heeft de ambitie om een 100 procents-aanbod te doen aan kinderen met een VVE-
indicatie waardoor zij zonder taal- en ontwikkelingsachterstanden aan de basisschool kunnen 
beginnen. Hoe verhoudt deze ambitie zich met de in het krantenartikel gesignaleerde 
toename van de wachtlijsten en zijn geïndiceerde kinderen nog steeds tijdig van een plek op 
een peuterspeelzaal verzekerd? 

Namen de fractie van de PvdA, 

Moussa Aynan 


